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CALL FOR APPLICATION  
Call for application for selection of the Implementing Partner for the execution of the project “Supporting and Strengthening the Women’s Resource Centres in Tajikistan.”
The OSCE Programme Office in Dushanbe (POiD) invites national public organizations operating in the Republic of Tajikistan to participate in the open competitive selection process for implementing the OSCE POiD’s project to effectively and sustainably address gender-based violence and economically empower women and girls in Vanj district and Khorog city in the Gorno-Badakhshan Autonomous Region (GBAO).
The detailed information, including the Terms of Reference and list of required documents, can be received by sending a request to the following email address: IPA-TJ@osce.org.
If you need additional information or clarification on the application process, please contact Ms. Muhaiyo Kamolova at +992 37 265014/15/16/17/18.
The deadline for receipt of the full package of documents required to participate in the call for applications is 20 March 2025, 17:00 Dushanbe time. 
ПРИЕМ ЗАЯВОК

Прием заявок на выбор Партнера по имплементации для реализации проекта “Поддержка и укрепление Женских ресурсных центров в Таджикистане”
Программный Офис ОБСЕ в Душанбе (ПОвД) приглашает национальные общественные организации, действующие на территории Республики Таджикистан, принять участие в открытом конкурсном отборе для реализации проекта ОБСЕ, направленного на эффективное и устойчивое решение проблемы гендерного насилия и экономическое расширение прав и возможностей женщин и девочек в районе Вандж и городе Хорог Горно-Бадахшанской автономной области (ГБАО).
Подробную информацию, включая Техническое задание и список необходимых документов, можно получить, отправив запрос на следующий адрес электронной почты: IPA-TJ@osce.org. 
Если вам потребуется дополнительная информация или какие-либо дополнительные разъяснения по процессу подачи заявки, пожалуйста, свяжитесь с Мухайе Камоловой по следующему номеру: +992 37 265014/15/16/17/18.
Крайний срок приема полного пакета документов для участия в конкурсе заявок 20 марта 2025, 17:00 по душанбинскому времени.
